
 

Acta de la Comissió d’Economia de la Facultat de Psicologia 
 

Tipus de sessió: Ordinària  

Data: 05/07/2022 

Hora inici: 15:00 

Hora finalització: 16:14 

Lloc: Sala de Reunions de la Facultat 

 

Hi assisteixen: Laura Assens, Tomàs Blasco (convidat), José Luis Costa, Mariona Portell (virtualment), 

Jesús Rojas (virtualment), Yago Ramis 

Excusen la seva absència: David Quevedo, Teresa Gutiérrez 

No assisteixen:  

ORDRE DEL DIA 

Punt 1. Aprovació si escau de les actes de les comissions anteriors (19/04/2021 i 21/03/2022) 

Punt 2. Informacions de deganat en relació a la gestió econòmica 
Punt 3. Presentació pressupostos màsters 2022 
Punt 4. Presentació pressupost facultat 2022 
Punt 5. Torn obert de paraules 

 

La sessió s’inicia a les 15:00. El vicedegà informa a la Comissió de la presència de Tomás Blasco com a membre 
electe del nou equip de deganat que assumirà les tasques d’economia a partir del curs 2022-2023. Igualment, 
agraeix a la comissió la possibilitat de reunir-se en juliol i en horari de tarda, fet que es justifica perquè calia 
esperar a la recepció de la distribució definitiva dels pressupostos de la UAB que ha arribat aquell mateix matí i 
que cal presentar a la pròxima Junta Permanent del 20 de juliol.  

Punt 1.  Aprovació si escau de les actes de les comissions anteriors (19/04/2021 i 21/03/2022) 

El vicedegà es disculpa pel fet de no haver aprovat prèviament l’acta del 19 d’abril. 

S’aproven. 

Punt 2.  Informacions de deganat en relació a la gestió econòmica 

S’informa breument de les eleccions del nou equip de deganat i s’agraeix al Tomás Blasco com a membre del 
futur equip. S’anuncia que la persona responsable de la gestió econòmica del nou equip serà precisament el 
Tomás Blasco tot i que el vicedegà sortint s’ofereix a fer la transició de funcions, especialment pel que fa al 
tancament econòmic del 2022. 
 
El vicedegà informa del nou model de distribució econòmica aprovat per la Comissió d’Economia de la UAB que 
serà molt beneficiosa per a la Facultat de Psicologia en tant que (a) canvia d’un sistema de trams fixes a un 
sistema continuu, (b) reconeix les despeses en infrastructures per al càlcul de necessitats, (c) reconeixement de 
material de pràctiques que no necessàriament sigui de laboratoris (per exemple els tests d’avaluació 
psicològica) per al càlcul del coeficient d’especificitat. Tot això implica que amb el nou model de distribució, a la 
Facultat de Psicologia li correspondrà un 23% més de pressupost respecte al model anterior. Tanmateix, s’ha 
establert un topall d’augment màxim interanual del 10%, per tant l’augment serà exactament d’aquest 10% per 
al pressupost 2022. 
 
S’informa que s’ha escrit a la Vicerectora de Campus i Sostenibilitat informant que no s’accepta la distribució 
del PIU que invertia en el manteniment de la façana del bloc B5 i en el projecte d’aules de simulació. El motiu 
és que el treball de la façana és d’obligació per al Rectorat i no és una elecció de la Facultat i les aules de 



 
simulació és un projecte congelat fins que no s’augmenti l’espai i l’aulari disponible per a la facultat de 
Psicologia. 
 
S’informa de la proposta de plantejar al Vicerectorat la possibilitat de fusionar partides de PIU de diferents anys 
amb la partida d’infrastructures del pressupost de la facultat per a afrontar despeses més importants com el 
projecte de manteniment (i possible ampliació) de l’espina del Departament de Psicobiologia i Metodologia que 
va quedar descoberta per la no concessió dels fons Next Generation. 
 
Punt 3.  Presentació pressupostos màsters 2022 

Es presenten i es revisa de manera general el pressupost presentat pels màsters de la facultat i s’indica que en 
dos casos, MIPE i MUGRHO, el pressupost excedeix el que Rectorat ha ingressat a la facultat per a aquesta 
partida. Es proposa un cofinançament amb la partida de funcionament de la facultat per a cobrir aquest dèficit 
de manera excepcional tot informant als màsters que s’hauran d’ajustar de cara a l’exercici 2023. 

L’administrador de centre insisteix en que la interlocució amb les coordinacions implicades s’ha de fer ara tot i 
que sigui per a prevenir errors de càlcul en el futur.  

La comissió accepta aquesta resolució temporal. 

Punt 4.  Presentació pressupost facultat 2022 

Es presenta l’ingrés rebut en base al nou model de distribució de la UAB que serà de 105.229€ (el 2021 va ser 
de 95.663€) que sumat als ingressos de màsters, acceptació de romanents, i la resta de partides generals 
ascendeix a un total de 226.373€. S’informa que el 40% de la partida de pressupost general es distribuirà als 
departaments tal com indica la normativa actual. 

Pel que fa a inversions proposades, s’està estudiant la instal·lació de ventiladors a les aules, la inversió 
específica en equipament informàtica dels equips d’aula (també de les aules d’informàtica), l’actualització dels 
ordinadors de la P18, i la revisió i actualització de canons de projecció i pantalles de les aules. Igualment, s’està 
valorant la possibilitat de renovar el mobiliari (bancs) de les aules plenàries. Es considera també la possibilitat 
de contractar personal de comunicació per a complementar el treball de la becària de comunicació que 
assumeix molta de la feina de la facultat en aquest tema. 

L’administrador de centre avisa de que algunes de les despeses estaran supeditades a la disponibilitat dels 
proveïdors i a la possibilitat, en el cas de les obres, de que les empreses tinguin disponibilitat de calendari. 

La comissió mostra l’acord a la priorització de despesa plantejada. 

Punt 5. Torn obert de paraules 

La professora Mariona Portell informa que el fet de tenir una limitació d’espai com té la facultat limita molt la 

possibilitat de fer-hi inversions. Pregunta si existeix algun document que informi de la inversió en obra nova de 

la facultat en comparació amb altres i que això es creu amb dades com (a) nombre d’estudiants, (b) nombre de 

laboratoris on es fa docència, (c) altres espais de docència... 

El vicedegà informa que el problema en quant a espais, en part, està afectat pel fet que en quant a metres 

quadrats, en el nostre edifici, molts estan destinats a departaments a espais no docents. 

Mariona Portell demana si es pot sol·licitar almenys la dada de metres quadrats per facultats. 

S’informa també de la necessitat de replantejar els espais de departaments i avaluar si alguns es poden 

reconfigurar per a docència. 

La sessió es tanca a les 16:14. 
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